
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Brejzę 

na 66. posiedzeniu Senatu 

w dniu 30 sierpnia 2023 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Kilka lat temu rząd obiecał oddać do użytku tysiące domów z drewna. Powołana została spółka celowa 

Polskie Domy Drewniane. Według ostatnich informacji, sprzed pół roku, do domów drewnianych 

wprowadziło się zaledwie 30 osób. 

Ile osób wprowadziło się do obiecanych domów drewnianych według stanu na 28 sierpnia 2023 r.? Ile 

domów drewnianych, budynków wielorodzinnych państwo wybudowaliście? Z czego wynika klapa tego 

programu? 

Krzysztof Brejza 


